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Förutom	årsmötet	har	styrelsen	haft	fem	sammanträden	under	året.	
	
Den	16	mars	höll	föreningen	en	HLR	och	hjärtstartarkurs,	med	utmärkt	ledarskap	av	
Linda	Lundqvist	som	instruktör.	Ett	20	tal	personer	deltog.	
	
Louise	har	gjort	en	ny,	mycket	fin	hemsida	om	föreningen.	Samtidigt	också	gjort	en	ny	
logotype	och	en	ny	slogan	för	samhället.	ETT HEM FÖR ALLA 	
	
Vi	bytte	till	nya	nät	i	målen	på	fotbollsplanen.	
	
Tennisbanan	iordningställdes	för	spel	efter	vinterns	vila.	Dock	nyttjas	den	väldigt	lite.	
	
Motionsspåret	har	rensats	från	sly	och	buskar	som	växt	för	nära	spåret.	



	 	 	
	

	
Den	24	april	anordnades	den	årliga	städdagen	i	samhället,	med	stor	uppslutning.	
	
Nya	Nittaflaggor	och	Sverigeflagga	har	inköpts,	då	de	gamla	var	slitna	av	sol	och	vind.	
	
Frisbeegolfkorgarna	har	placerats	på	lämpliga	platser.	
	
På	Nationaldagen	6	juni,	anordnades,	i	Dragonparken,	en	löpartävling	för	barn,	och	en	
tipspromenad	för	vuxna.	Trots	det	dåliga	vädret	var	det	ett	stort	intresse	och	uppslutning	
från	Nittaborna.		
	
Föreningen	anordnade	i	augusti	en	mycket	välbesökt	och	lyckad	kvartersloppis	med	
många	utställare.	
	
Bengt	Nilsson	sköter	grönytorna	på	ett	utmärkt	sätt.	
	
Nytt	avtal	om	snöröjningen,	har	tecknats	med	Anders	Lindström.	
	
Föreningen	har	sökt	bidrag	av	Ulricafonden,	för	inköp	och	montering	av	en	
multisportarena,	på	den	mycket	lite	använda	tennisbanan.	Dock	inget	besked	ännu.	
	
Tipspromenad	hölls	på	motionsspåret	den	25	oktober	med	många	deltagare.	Föreningen	
bjöd	på	korv	och	blåbärssoppa.	
	
Föreningen	bjöd	in	Nittaborna	att	delta	vid	en	gemensamt	tända	samhällets	julgran	till	
första	advent.	Föreningen	bjöd	på	varm	glögg,	pepparkakor,	och	godis.	Det	blev	ett	mycket	
lyckat	och	trevligt	arrangemang.	
	
Föreningen	samarbetar	med	Varnums	hembygdsförening	om	Kris	och	Beredskapsträffar.	
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